

拜耳材料科技 化妆品实验室 实习生招聘 We Want YOU!

拜耳材料科技（现“科思创有限公司”），是世界最为知名的500强之一，其下属的化妆品实验室部门又开始了春季及暑期实习生招聘。以后希望了解企业工作、为简历增加世界500强实习经历的学子们，可以抓紧时间投简历了。

实习岗位：研发类

*一周3-5天，3-6个月

要求：对化妆品感兴趣，工作态度认真负责，实习时间有保障。

实习内容：

直接support部门经理完成相关实验、优化配方、基础评测和市场调查等，与供应商、研发中心其他业务部门，甚至我们的客户都有着直接沟通，非常锻炼人：

1. 部门经理会视实习生情况以team或个人为单位负责一个或多个项目；
2. 需要收集、整理、制备样品，完成数据统计并以PPT形式做报告；
3. 有机会深入市场调研、专利搜索等工作内容；
4. 参与部门内部小培训，学习专业知识及做项目等相关经验；

简历投递：发送简历至 shuai.ma@covestro.com ，

邮件标题：姓名-学校-年级-专业-一周可实习天数

地址：上海市浦东新区金桥出口开发区秦桥路33号

（公司提供免费班车到各个地方，每天提供午餐、水果和饮料）



BAYER COSMETIC LAB (CHINA) INTERN RECRUITMENT We Want YOU!

Bayer MaterialScience is one of the well-known world top 500. Its subordinate cosmetics laboratory department began a new round of intern. If you want to understand the enterprise work and to increase the world top 500 internship experience, you can seize the time to join us.

Positions: R&D Department

* 3-5 days per week, totally 3-6 months

Requirements: Have serious work attitude. Internship time can be guaranteed.

Job content:

1. Directly support department manager to complete the relevant experiments, optimize formulation, complete basic evaluation and market research. You can also communicate with other business units, R & D center, and even our customers .
2. The interns will in charge of projects independently or in a team, according to your personal ability.
3. Need to collect and prepare samples, complete data statistics and work report.
4. Have the opportunity to join market research and patent search, etc.
5. Participate in internal training, learning professional knowledge and experience in projects.

Resume Delivery: shuai.ma@covestro.com,

Email Title: name - School - grade - Professional – internship time

Address: No.33, Qinqiao Road, Shanghai, China.

(Company offers free shuttle bus to every district in Shanghai. Provide lunch, fruit and drink every day.)

